
یک فنجان چای داغ

حبس خانگی یک کارگردان به اتهام تجاوز
پــس از برگزاری جلســه مقدماتــی دادگاه »پل هگیس« 
کارگردان برنده اسکار که با اتهام تجاوز رو به رو شده است، 
قاضی در نهایت دستور داد، وی تا اطلاع ثانوی در هتلی در 

نزدیکی اوستونی در حبس خانگی نگهداری شود.
»میشــل لافورژیا« وکیل ایتالیایی »هاگیس« در بیانیه ای 
گفت که قاضی اقــدام احتیاطی حبس خانگــی را در مورد 
»هگیس« اعمال کرد و معتقد بود که تا زمان استماع قربانی 
ادعا شــده، خطر دستکاری تنها منبع شــواهد وجود دارد و 

شواهد برای بررسی های متعاقب ضروری است.
»پل هگیس« نویســنده فیلمنامه »عزیز میلیون دلاری« 
ساخته »کلینت ایســتوود« و همچنین نویسنده و کارگردان 
فیلم »تصادف« اســت که برای هر دو فیلم موفق به کسب 

جایزه اسکار شد.
در ســال ۲۰۱۸ یک روزنامه نگار به نام »هالی بریســت« 
مدعی شد »هگیس« پس از نمایش یک فیلم در سال ۲۰۱۳  
به او تجاوز کرده اســت و از این سینماگر شکایت کرد. این 
شکایت باعث شد که سه زن دیگر اتهامات سوء رفتار جنسی 
خــود را علیه وی مطرح کنند که »هگیس« به شــدت این 
ادعاها را رد کرده اســت و به دلیل همه گیــری کرونا، این 

دادگاه هنوز در حالت تعلیق قرار دارد.
»هگیس« ۶۹ ساله متهم به تجاوز به یک زن غیر ایتالیایی 
طی دو روز حضورش در شــهر اوســتونی است، جایی که او 
قرار بود چندین مســترکلاس را در جشــنواره »آلورا« ایتالیا 

برگزار کند.

 محمد معتمدی تک آهنگ »پروا« 
را منتشر کرد

موســیقی تیتراژ پایانی مجموعه تلویزیونی »وضعیت زرد« 
با شعری از محمدمهدی ســیار، آهنگسازی و تنظیم حبیب 
خزایی فــر و خوانندگی محمد معتمــدی در قالب تک آهنگ 

»پروا« منتشر شد.
در ایــن قطعه علی جعفــری پویان، میــلاد عالمی، امین 
غفاری  نوازندگان  ویولن، ســهراب برهمندی، علی جعفری 
پویان نوازندگان ویولا، کریم قربانی نوازنده ویولنسل، ایمان 
جعفری پویان نوازنــده کلارینت، حســین میرزایی نوازنده 
هورن، مهدی رمضانی ضبط، محمد ســعید شایان میکس و 
مســترینگ و محسن صفایی فرد مدیر تولید، عوامل اجرایی 

را تشکیل می دهند.

 افتتاحیه کم رمق ۲ فیلم جدید؛ 
ضرورت اکران فیلم های کمدی

از صبح چهارشــنبه، ۲ فیلم اجتماعی به روی پرده رفتند تا 
در فاصله محدود باقی مانده تا آغاز محرم، سینماها بی بهره از 

حضور فیلم های کمدی جدید باشند.
ایــن گزاره درحالی مطرح اســت که زمــان فعلی، یکی از 
بهترین زمان های موجود برای اکران فیلم کمدی جدید است 
اما متاسفانه عدم رغبت صاحبان کمدی های پرمخاطب سبب 
شــده تا زمان طلایی تیرماه برای سینمای ایران، در رکودی 

نسبی به پیش رود.
افتتاحیــه روز ششــم بــا ۱۱۰ میلیون تومــان رقم خورد. 
افتتاحیــه ای که تلاش کرد تا با اکــران مردمی و با حضور 
برخی بازیگران فیلم در پردیس کورش، پرشــورتر هم شود 
اما درنهایت، تنها ۲۵۰۰ نفر به تماشــای این فیلم نشستند تا 
ساخته حجت قاسم زاده اصل، با ۲۴۰ سانس در ۸۳ سالن، به 

فروش ۱۱۰ میلیون تومانی نائل آید.
اوضاع برای طلاخون نیز چندان مســاعد نیست. چهارمین 
ساخته ابراهیم شــیبانی که برخی بازیگرانش را برای اکران 
مردمی روز جمعه، به پردیس کورش فرستاد، گیشه خوبی را 
تجربه نکرد و طلاخون طی ۳ روز نخســت اکران خود، ۳۲۰ 
ســانس را در ۹۹ سالن تجربه کرد و با ۴۱۰۰ مخاطب، ۱۷۵ 
میلیون تومان فروخت.بنابراین افتتاحیه دو فیلم روز ششم و 
طلاخون طی ۳ روز، ۶۶۰۰ مخاطب داشــت و ۲۷۵ میلیون 

تومان را به گیشه سینمای ایران واریز کرد.
این مختصات طی ۳ روزی که این دو فیلم نمایش داشتند 
نشــان می دهد که طلاخون در جدول فروش، ششمین فیلم 
پرفروش و روز ششم نیز هفتمین فیلم این جدول بوده است.

طی ۳ روز اخیر، کمدی انفرادی با ۲ میلیارد و ۲۷۰ میلیون 
تومان در رتبه نخست، علف زار با ۷۷۰ میلیون تومان در رتبه 
دوم و چنــد می گیری گریه کنی ۲ نیز با ۵۰۵ میلیون تومان 

در رتبه سوم جدول فروش سینمای ایران قرار گرفتند.

معرفی خوانندگان راه یافته به 
جشنواره تلویزیونی »نوترانه«

فهرســت خوانندگان راه یافته به نخستین دوره این رویداد، 
امشــب جمعه ســوم تیرماه در برنامه تلویزیونی هفت ترانه 
توسط دبیر جشــنوراه حمیدرضا حسینی از شبکه شما اعلام 

می شود.
جشــنواره نوترانــه نخســتین رویداد تخصصــی با هدف 

استعدادیابی در حوزه موسیقی نواحی و بومی ایران است.
 جشنواره نوترانه با هدف خلق بستری برای موسیقی نواحی 
ایران در نظر دارد از خوانندگانِ با اســتعداد همه استان های 
کشــور دعوت به عمل آورده تا بتوانند هنر و اســتعداد خود 
را در زمینــه آواز محلــی اصیل ایرانی بــه نمایش بگذارند. 
ایــن جشــنواره از خوانندگان دعوت می کند تا در راســتای 
رنگ آمیزی هویت فرمی برنامه، با لباس ها و پوشــش محلیِ 
منطقــه خود به اجرای موســیقی در اســتودیوی »نوترانه« 
بپردازنــد. برنامه هفت ترانه هر شــب ســاعت ۲۱ به تهیه 
کنندگی محمود محمودی به روی آنتن شبکه شما می رود.

امــور زنان و  انســیه خزعلی معاون 
خانواده رئیــس جمهــور در گفتگو با 
برنامــه رادیویی »ســینماچی« گفت: 
تعدادی از کسانی که در فضای مجازی 
ایران  پیگیــری جنبــش ۸۰۰ زن در 
بودند حاضر به همکاری برای پیگیری 
مطالبات شان نیستند. وی در واکنش به 
جنبــش حمایت از زنان در برابر تعرض 
و آزار موسوم به جنبش ۸۰۰ زن، گفت: 

بعد از آنکه تعدادی از این روایت ها منتشــر شــد ما بنا به وظیفه خود از امن تر شدن 
فضای سینما حمایت علنی کردیم، هم از این بانوان سینماگر دعوت خاص کردیم و با 
آن ها تماس گرفتیم که بتوانیم در پیگیری مطالبات شان از آن ها حمایت کنیم که البته 
تعدادی از آن ها نیامدند و ظاهراً تهدید شــده بودند که با دولت همکاری نکنند. البته 
عده ای هم آمدند و در جلســه ای که مدیر خانه سینما و نماینده وزارت ارشاد تشکیل 
شــد، گلایه هایی درباره عدم شایسته ســالاری و مشکلات زنان در سینما مطرح شد 
که ما هم قول پیگیری موضوع از وزارت ارشاد درباره این موضوع را گرفتیم و پیگیر 

رفع آن موانع هستیم.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور با اشــاره به عدم همکاری عده ای از بانوان 
جنبش ۸۰۰ زن برای پیگیری مطالبات از مجاری قانونی گفت: تا امروز هیچ شکایتی 
مبنی بر آزار جنســی به دست ما نرســیده، از طرفی هم تهدید عده ای زنان سینماگر 
بــرای عدم همــکاری با دولت در عینِ حمایت ما از آنها گویای آن اســت که ظاهراً 
عده ای قصد دارند در پوشــش پیگیری حقوق زنان در سینما اهداف دیگری را پیش 
ببرند. ما از ابتدای این جنبش به طور عملی ســعی کرده ایم که این مشــکلات حل 
شــود، ولی ظاهراً عده ای نمی خواهند این مشکلات در مسیر منطقی خود حل بشود، 
قصد دارند از آب گل آلود ماهی بگیرند و اهداف سیاســی دیگری را پیگیری می کنند 

که ارتباطی به مسائل واقعی حقوق زنان ندارد.

محمدرضا شــفاه با اشاره به رشد ۷۵ 
درصدی مخاطبان این اثر در هفته دوم 
اکران همزمان با آغاز طرح شــناوری 
قیمت بلیت های ایــن فیلم در زنجیره 
ســینمایی حــوزه هنری، بیــان کرد: 
نتایج حاصله از ایــن طرح در این چند 
روزی که از اجرایی شــدن آن می گذرد 
واضح است و حتما بخشی از این اتفاق 
حاصل تعدیل قیمت بلیت ها در برخی از 

ســانس ها که مخاطب کمتری داشته، است.وی ادامه داد: تکلیف همه مسئولان و 
دست اندرکاران حوزه سینما این است که نسبت به شرایط پیش آمده منفعل نباشند 
و ابتکار عمل به خرج دهند تا از این دوران گذر کنیم. ایده ای که موسسه بهمن سبز 
حوزه هنری به اجرا درآورده و پرچم دار تلاش برای تغییر موقعیت امروز شــده، ایده  

خوبی است که سالهاست در کشورهای صاحب سینما در حال اجراست.
تهیه کننده »هِناس« تاکید کرد: کار کارشناســی خوبی پیش از شــروع این طرح 
انجام شده و نتایج اولیه نشان داده که ایده به درستی اجرا شده است. شفاه با اشاره 
به اینکه معتقدســت راه خروج از بحران امروز ســینما این اســت که تمام متولیان 
خصوصــی و دولتی در کنار هم قرار بگیرند، عنوان کرد: نهادهای مســئول باید با 
نگاه خلاقانه و تحول گرا روش های جدیدی را برای آشتی مجدد مخاطبان سینما با 
گیشــه پس از پشت سر گذاشتن بحران کرونا رقم بزنند و تصور می کنم این اتفاق 

نتایج خوبی در پی خواهد داشت.   
وی بخشــی از بازگشــت مخاطبان به سینما را در گرو پیوســتن صاحبان فیلم ها 
و ســینماداران بــه طرح شناورســازی قیمت بلیت دانســت و یادآور شــد: من از 
تهیه کنندگان و دســت اندرکاران حوزه سینما دعوت می کنم که یا شبیه این طرح را 
خود اجرا کنند و یا به طرحی که حوزه هنری در زنجیره ســینماهای خود در پیش 

گرفته است، بپیوندند.

آیین رونمایی و نشســت خبــری آلبوم 
»عصیان« ـ اثــر تازه میدیــا فرج نژاد ـ 
آهنگســاز و نوازنده موســیقی ایرانی روز 
جمعه، ســوم تیرماه در محــل موزه ملی 
ارتباطات ایران برگزار شــد.میدیا فرج نژاد 
ضمن ارائه توضیحاتی از روند تولید آلبوم 
»عصیــان« بیان کرد: تقریبا چهار ســال 
پیش ایده ی ســاخت آلبوم »عصیان« در 
ذهن من شکل گرفت و تصمیم گرفتم در 

ادامه اســتاندارهای ساخت آلبوم »طغیان« که ۱۲ سال پیش ساخته بودم، آن را شروع 
کنم. هدفم این بود که بیشــتر بتوانم روایت هایی از دوره های مختلف زندگی خودم را 
ارائه دهم و ســعی کنم آثار، مبتنی بر بداهه باشــند. از آن جایی که کشور ما بسیار پر 

اتفاق است، این امر روی موسیقی من هم تاثیرگذار بود. 
فرج نژاد در ادامه درباره وظیفه هنرمندان برای اینکه در شــرایط سخت در کنار مردم 
باشند، گفت: هر شهروندی نسبت به جامعه ای که زندگی می کند وظایفی دارد. در عین 
حال این جامعه ما را به عنوان یک هنرمند حمایت می کند و حداقل کاری که می توانیم 
کنیم این اســت که قدردان باشیم و قدرشناسی خود را با زدن حرف آنها نشان دهیم؛ 
البته که اکنون در شــرایطی هستیم که رسانه ها آنقدر قدرت دارند که نیازی به اینکه 
هنرمندان حرف مردم را بزنند نیســت و گاهی شاید تنها نیاز باشد که اعلام کنند کنار 
مردم هســتند. میدیا فرج نژاد درباره برخی انتقادها از بی توجهی برخی از هنرمندان به 
آواز ایرانی گفت: من اعتقاد دارم در حوزه موســیقی دو نوع ممیزی وجود دارد؛ اولین 
ممیزی، ممیزی اســت که در وزارت ارشاد وجود دارد، ممیزی دوم هم مربوط به خود 
هنرمندان در مواجهه با مخاطب اســت که برای من بســیار مهم است. در این زمینه 
آواز برای من مهم ترین اولویتی اســت کــه روی آن تمرکز دارم. کما اینکه در پروژه 
»آواز معاصر« شــاهد حضور بیش از ۷۰۰ هنرمند در مناطق کشــور بودیم که به ما 

مراجعه کرده اند.

 سینماگران زن تهدید شدند 
با دولت همکاری نکنند

مخاطب در طرح شناور سازی 
قیمت بلیت سینما افزایش یافت؟

هنرمند برای قدردانی از مردم 
وظیفه دارد صدای آنها باشد

پابلو لارابین که به تازگی فیلم »اسپنسر« درباره زندگی دایانا از او عرضه 
شــد، با همکاری نتفلیکس تولید یک کمدی سیاه با عنوان »ال کُنده« را 
شروع کرده است. این فیلم درباره آگوستو پینوشه دیکتاتور شیلی و روزهای 
خون بار این کشور است و در آن پینوشه در قالب یک خون آشام ۲۵۰ ساله 

ظاهر می شود.
لاراییــن فیلمنامه این فیلم را با همکاری گی یرمو کالدرون می نویســد. 
کالدرون از نمایشنامه نویســان سرشناس شــیلیایی است و پیش از این با 
لارایین در نوشــتن فیلمنامه »نرودا« و »باشگاه« که برنده جایزه بزرگ 
هیأت داوران برلین شــد، و نیز فیلم »جکی« که در آن ناتالی پورتمن در 

نقش ژاکلین کندی بازی کرد، همکاری کرده بودند.
این کارگردان که با ســاخت فیلم هایی ماننــد »تونی مانرو« و »نه« که 
ســال ۲۰۱۲ برنده بخش دو هفته کارگردان های جشنواره کن شد و فیلم 
»جکی«، به عنوان چهره ای پیشــتاز در ســینمای آمریکای لاتین تثبیت 
شــده؛ در فیلم هایش ترکیبی از شخصیت، ایده های بزرگ، پویایی قدرت، 
سرنوشــت زنان در دنیای سنتی و جهنم شــهرت را مورد توجه قرار داده 

است.
در حالی که از این کارگردان به عنوان جســورترین و شگفت انگیزترین 
فیلمســاز سیاسی نسل خود یاد شده به نظر می رسد وی در »ال کنده« به 
برخی از این مضامین به شــکلی عمیق تر توجه کند و با ترکیبی از تحلیل 
شــخصیت، درام و کمدی؛ دنیای مدرن را نه فقط در شیلی که در شرایط 

جهانی مورد توجه قرار دهد.
نتفلیکس اعلام کرد این کمدی ســیاه تاریخی بر شــخصیت آگوســتو 
پینوشــه تمرکز می کند و او را چنان تصویر می کند که پس از ۲۵۰ ســال 
هنوز زنده اســت و تصمیم می گیرد یک بار برای همیشه بمیرد و دلیلش 
برای این تصمیم، آبروریزی های متعدد و درگیری های خانوادگی اش است. 
این فیلم قرار اســت سال ۲۰۲۳ به صورت انحصاری از نتفلیکس پخش 
شود و جیمی وادل، گلوریا مونچمیر و بازیگران همیشگی فیلم های لارایین 

شامل آلفردو کاسترو و پائولا لوچسینگر در آن نقش آفرینی می کنند.
پابلو لارایین در این باره ضمن تشکر از نتفلیکس گفت: با استفاده از ژانر 
کمدی ســیاه می خواهیم حوادثی را که در طول ۵۰ سال گذشته در شیلی 

و دیگر نقاط جهان روی داده اند، مشــاهده، درک و تحلیل کنیم. ســاخت 
این فیلم بی شک یک ماجراجویی خواهد بود با یک کار سخت، اما بسیار 

الهام بخش و معنادار.
معاون نتفلیکس در آمریکای لاتین نیز از این کارگردان به عنوان یکی از 
شــاخص ترین صداهای سینمای آمریکای لاتین در ۲۰ سال اخیر یاد کرد 
و افزود: دیدگاه وی درباره شــیلی و آمریکای لاتین برای درک این قاره 

ضروری است.

سینما

»پینوشه« خون آشام می شود!
ساخت فیلم زندگی دایانا؛
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فیلم

بین المللی  جشــنواره  ســیزدهمین  دبیر 
ایران گفت: در اختتامیه  فیلم های ورزشی 
این دوره از یک دهه فعالیت هنری پژمان 
جمشــیدی در عرصه ســینما و تلویزیون 
به عنوان یک ورزشــکار شاخص و بازیگر 

مطرح این روزها تجلیل می شود.
ســیدمجتبی علوی بــا بیــان اینکه در 
اختتامیه این دوره از تلاش ها و فعالیت های 

ســینمایی پژمان جمشیدی تجلیل خواهد شد، اظهار کرد: پژمان جمشیدی چه در دوران فعالیت 
ورزشی و چه در دوران فعالیت هنری چهره ای محجوب و اخلاق مدار بوده است و بر این اساس 

در این دوره به عنوان سفیر جشنواره فیلم های ورزشی ایران معرفی و تجلیل خواهد شد.
دبیر جشنواره فیلم های ورزشی ایران با بیان اینکه پژمان جمشیدی از سال ۹۱ رسما وارد حوزه 
هنر ســینما و تلویزیون شد و با گذشــت یک دهه، به عنوان یک چهره مردمی در سینما حضور 
جدی دارد، تصریح کرد: جمشــیدی با نقش آفرینی در بیش از ۲۵ فیلم ســینمایی و ۱۰ سریال 
تلویزیونی در این سال ها از چهره های شاخص این روزهای سینمای ایران است و به عنوان یک 
چهره ورزشــی که وارد سینما شده است با پشتکار مثال زدنی جایگاه خود را تثبیت کرده است و 

جشنواره فیلم های ورزشی وظیفه خود می داند از این چهره ورزشی هنری تجلیل کند.
وی با اشاره به اینکه داوران در بخش های مختلف این روزها مشغول تماشای فیلم های رسیده 
به جشنواره هستند تا جلسات جمع بندی نهایی برگزار شود، گفت: داوری آثار رسیده به پنجمین 
جشــنواره بین المللی عکس ورزشی ایران نیز به پایان رسیده است و همزمان با مراسم اختتامیه 

برگزیدگان این بخش نیز معرفی خواهند شد.
علــوی ادامه داد: در این دوره بیش از ۵۰۰ فیلم از ایران و ۶۸ کشــور به دبیرخانه جشــنواره 
ســیزدهم رسیده اســت و در بخش عکس نیز حدود ۳ هزار عکس از عکاسان ۵۲ کشور ارسال 

و داوری شده است.

برگزاری اختتامیه جشنواره فیلم های ورزشی با تجلیل از جمشیدی


